
ŠTEPANJSKO NASELJE
• Konferenca pionirskega odreda

Konec marca smo imeli v zbornici naše šole konferenco pionirskega
odreda, na kateri smose pogovorili odelu pionirjev v krajevni skupno-
sti.

Na sestankih razredne skupnosti smo se temeljito pogovorili, zbrali
podatke o sodelovanju in povedali, česa si v svojem kraju še želimo.
Delegati so poročali, da pionirji že sodelujejo s hišnimi sveti pri ureja-
nju okolja. Vključeni smo v športno in strelsko društvo ter taborniško
organizacijo, manj pa v ribiško in gasilsko društvo. Pionirji pomagamo
tudi starejšim ljudem znakupovanjem živil, prinašanjem časopisov in z
branjem le-teh tistim, ki slabše vidijo. Včasih jih popestrimo življenje s
presenečenjem ali povabilom na proslavo v šolo.

Prek organizacij in dejavnosti v šoli sodelujemo tudi z borci, rezerv-
nimi vojaškimt starešinami in KO RK.

Želimo pa, da bi bilo naše sodelovanje še bolj organizirano in boga-
tejše. Želimo.dabiv KSpripravilivečdejavnostizapionirje.patudiza
predšolske otroke in mladino. Posebno si tega želimo ob sobotah in ne-
deljah, ko ne moremo h krožkom v šolo. O tem smo se želeli dogovoriti
s predstavniki družbenopolitičnih, družbenih organizacij in društev
Štepanjskega naselja. Povabili smo jih okoli trideset, a na konferenci
smo lahko pozdravili le predstavnika športnega društva Golovec, strel-
skega društva, organizacije ZZB NOV in OO ZSMS. Bili smo razoča-
rani, a smo v (olažbo zvedeli, da se tudi prejšnjim vabilom šole niso od-
zvali. »Lepa tolažba.«

Toda — vabili jih bomo še.
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